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Pleegzorg  -  Kinderopvang met verminderd tarief (2)

Tijdens de vorige legislatuur diende ik een voorstel van decreet in houdende de 
organisatie van de pleegzorg. Dat voorstel werd aangenomen door het Vlaams 
Parlement. Het nieuwe decreet en het uitvoeringsbesluit kregen uitwerking op 1 januari 
2014.

In het decreet werden onder meer belangrijke bepalingen opgenomen met betrekking tot 
het tarief dat pleegouders moeten betalen voor de opvang van hun pleegkind in de 
kinderopvang. Zo werd ervoor gekozen om aan pleegouders het meest voordelige tarief 
aan te rekenen voor de opvang van een pleegkind in de kinderopvang. 

In antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 336 van 2 februari 2017 stelt de minister 
signalen te hebben gekregen van pleegzorgers dat de maatregel rond kinderopvang wel 
degelijk een belangrijke stap vooruit is bij de opvang van jonge pleegkinderen.

In antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 284 van 25 januari 2018 geeft de minister 
gegevens met betrekking tot het aantal pleegkinderen dat in 2016 gebruikmaakte van 
kinderopvang met verminderd tarief.

Hoeveel pleegkinderen maakten in 2017 gebruik van kinderopvang met verminderd tarief 
omdat zij in een pleeggezin verbleven?



JO VANDEURZEN 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 657 van 8 augustus 2018
van KATRIEN SCHRYVERS

In 2017 zijn er voor 593 kindcodes met een individueel verminderd tarief voor een 
pleegkind, aanwezigheden geregistreerd. Daarbij moet er rekening mee gehouden worden 
dat een kindcode verwijst naar een gezinseenheid. In het geval een pleegkind in meerdere 
pleeggezinnen verblijft die elk een beroep doen op kinderopvang, zou het kunnen dat 
meerdere kindcodes geteld worden voor één pleegkind. We weten niet over hoeveel 
pleegkinderen het hier gaat maar wellicht doet deze situatie zich slechts uitzonderlijk voor.


